

## **STUREFISKARNA**

Stationsgatan 3 A Kv  
732 31 Arboga

### **Styrelsemöte 2022-09-26**

#### **Närvarande:**

Styrelsen Joakim Glimsholt, Mikael Alvarsson, Peter Näslund, Göran Glimsholt,  
Jimmy Andersson

#### **Övriga medlemmar**

#### **§1 Mötets öppnande**

Ordförande förklarade mötet öppnat mötets sekreterare Joakim skrev protokollet och kassören justerar protokollet tillsammans med honom.

#### **§2 Förslag till dagordning**

Förslag till dagordning delades ut och godkändes.

#### **§3 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes efter föregående möte.

#### **§4 Skrivelse**

Diverse skrivelse från Castingförbundet men eftersom vi inte har någon som aktiverar sig runt detta så lades de till handlingarna.

Reportage i Svenskt fiske runt Ukraina arrangemang är publicerat i den tryckta tidningen också. Trevligt!

#### **§5 Rapporter**

Göran har träffat fd kommunalrådet samt turistchefen Ulf Johansson och både dessa är imponerade över hur vi har lyckats genomföra arrangemang mm som blivit publika i pressen.

#### **§6 Sundsjön**

De som arbetar vid sjön har utfört det som var tänkt förra mötet dvs:

Ny eldbalja då den gamla blev saboterad är på plats.

Röjning på vägen ner till sjön och även lite runt sjön.

Datum för tävling är utsatt till Lördagen den 1 Oktober.

Vi har dags datum haft 4 st isättningar i sjön och det finns gott om fisk i sjön.

Jocke stöter på Västra Mälardalens myndighetsförbund för att se om de utlovade provtagningarna blir av eller om de är utförda vad blev resultatet?

Den 5 Oktober kommer försvaret att ha en fiske aktivitet ute vid sjön.

Det kommer att hållas en dag för föreningens ungdomar med fiske och grillning

Lördagen den 15 Oktober mellan 10.00 -13.00.

Arbetsdag kommer att vara Söndagen den 23 Oktober.

#### **§ 7 Tjurlången**

Fler skyltar om att inte dyka har införskaffats och monterats.

En badstege har införskaffats och har monterats.

Valskog skola skall ha ett arrangemang vid sjön Onsdagen den 5 Oktober.

Måndagsgubbarna håller på att förbereda båtupptagningen som är 16/10.

## §8 Arboga ån

4 st isättningar är gjorda.

Lite fiskare i ån.

En motion som står kvar på protokollet gällande ändring av längden på Gös på kvar minimimått 50 cm och övre mått på 70 cm tas på årsmötet.

SLU skall ha gjort undersökningar i ån gällande fiskarter mm. Vi har inte fått någon rapportering om hur detta har gått. Jocke kontaktar och ser om han kan få något svar. Länsstyrelsen har dragit igång ett projekt gällande sjögullet. Göran kollar var och hur detta skall funka.

Fiskeförbudet mellan 15/9-31/12 ovan Västergårdsbron pga. Öringlek har trätt i kraft.

## §9 Klubblokalen

Städkväll som skulle hållas i Oktober skjuts till November nästa möte bestämmer datum.

## §10 Ekonomi

Redovisades och ser god ut.

En motion från kassören om att ändra på Å-kortet från 160 till 150 och en ökning från 160 till 170 på dagskort i Sundsjön. Detta är en årsmötesfråga står kvar på protokollet för att kommas ihåg.

## §11 Tävlingsverksamhet

Klubben var representerat under SM i traditionellt mete och håvade in en 7e och 9e plats.

Båtmete och spinnfisketävlingar som klubben arrangerat under sommaren har avslutats. Det har varit en trevlig säsong. Styrelsen riktar ett stort tack till de som arrangerar detta.

Styrelsen skall bjuda ner tävlingsledningen och diskutera genom hur informationen gällande tävlingar sköts. Alternativt ta det på ett separat möte.

Tävlingen i Sundsjön är spikad till Lördagen den 1 Oktober.

## §12 Ungdomsverksamhet

Aktivitetssdag Sundsjön skall hållas se ovan på Sundsjön.

## §13 IT

Hemsidan har blivit bättre men mer skall ses över.

Den varianten av Visma som föreningen använder sig av för bokföring kommer att utgå och ersättas av Visma E ekonomi. Detta kommer att ske årsskiftet 2023/2024.

## §14 Årsmötet

Årsmötet 2023 kommer att hållas Måndagen den 27 Februari 2023.

## §15 Fisketillsyn

Ett höstmöte skall hållas den 17 Oktober klockan 19.00 i lokalen.

En fråga om att ta bort gratis fiskekort för tillsyningsmännen kom upp under föregående mötet. Förslaget är att man får välja ett kort som ersättning för tillsyningen inte 2 eller flera.

Förslag till mötet att man fixar ett schema inför nästa år.

Man skall även ta upp frågan till årsmötet gällande Gös restriktioner enligt Ovan.

Även ta upp eventuellt att öka tillsynen ner till Gravudden.

**§16 50 årsjippot**

Klubben fyller 50 år under 2023 och detta skall firas på något vis. Festlokal för föreningens medlemmar och eventuell familjedag för allmänheten diskuterades. Kvarstår från föregående protokoll. Förslag på jubileums tröja har inkommit och Jocke har varit i kontakt med POPS för att se hur detta skulle kunna lösas. Han presenterade under mötet de förslag som framkommit och mötet beslutade att jobba vidare med idén. En kommitté för arrangemanget skall bildas och ha sitt första sammanträde under Oktober månad där en uppskattad budget mm för olika arrangemang tas fram. Jocke sammankallar till ett första möte Måndagen den 24 Oktober.

**§17 Utskick**

Ett utkast till utskicket gicks igenom och skall korrigeras enligt styrelsens synpunkter. Detta skall ut till föreningens medlemmar snarast.

**§18 Övriga frågor****§19 Nästa möte**

Nästa möte blir styrelsemötet 2022-10-31

**§20 Avslutning**

.....  
Ordförande  
Joakim Glimsholt

.....  
Mötets deltagare  
Mikael Alvarsson